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RUMST REETTERHAGEN

Heraanleg Rumst-Centrum komt dichterbij
Het gemeentebestuur blijft investeren in het openbaar domein. Een betere verkeersveiligheid en het 
inperken van wateroverlast krijgen daarbij voorrang. In onze dorpskernen willen we inzetten op een 
groener straatbeeld en meer parkeermogelijkheden. Binnenkort is Rumst-Centrum aan de beurt. 

Grotere openbare werken vergen heel wat jaren van  
voorbereiding. Voor de centrumstraten in Rumst was  
dat niet anders. “Maar een grondige voorbereiding loont, 
want dankzij goed overleg met de watermaatschappijen 
kreeg onze gemeente extra subsidies”, vertelt schepen van 
Openbare Werken Geert Antonio. Dankzij die subsidies 
kunnen we de volledige dorpskern van Rumst aanpakken. 
In totaal gaat het om een investering van om en bij  
de 7 miljoen euro, waarvan slechts 1 à 1,5 miljoen met 
Rumsts geld betaald zal worden.

Heel wat straten in nieuw jasje
De volgende straten in het centrum van Rumst zullen  
worden heraangelegd: een deel van de Kerkstraat, de Markt, 
de Kazernestraat, de Peperstraat, de Haardorst, de  
Statiestraat, de Molenbergstraat en de Hollebeekstraat.  
Recent kregen we ook groen licht voor de heraanleg van  
de Veerstraat en de Vissersstraat. Beide krijgen ze een 
gescheiden riolering, een geheel nieuw wegdek en nieuwe 
energiezuinige ledverlichting.

U koos mee de ontwerpen
In mei organiseerde het gemeentebestuur verschillende 
infovergaderingen in zaal Steenberg. Schepen Geert  
Antonio gaf er meer uitleg over de vernieuwing en lichtte  
de verschillende mogelijke uitvoeringen per straat toe.  
Drie belangrijke uitgangspunten kwamen steeds terug:  
méér parkeerruimte, méér verkeersveiligheid en méér  
groenelementen. Bepaalde ontwerpen werden quasi  
unaniem weerhouden. In de smalste straten werd  
logischerwijs meestal geopteerd voor enkelrichting, zodat  
er naast comfortabele voetpaden ook voldoende parkeer-
plaatsen en groenelementen voorzien konden worden. 

Een ruime meerderheid op de infovergaderingen was voor-
stander van het nieuwe circulatieplan, dat door het studie-
bureau werd opgesteld. Gemeenteraadslid Bram Van Keer 
stelde nog enkele wijzigingen voor op het circulatieplan, 
die de verkeersafwikkeling in de A. De Winterstraat en de 
naburige schoolomgeving veiliger maken. Nadien schaarde 
ook de voltallige gemeenteraad zich achter het plan. 
 
“Om tijdens de werken een vlotte mobiliteit te garanderen, 
wordt de vernieuwing uiteraard in verschillende fases  
uitgevoerd”, besluit gemeenteraadslid Bram Van Keer, die 
als buurtbewoner de heraanleg op de voet volgt.

  Schepen van Openbare Werken Geert Antonio gaf 
tijdens verschillende infovergaderingen toelichting bij 
de vernieuwing van Rumst-Centrum.
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Nieuw politiereglement goedgekeurd

Strengere voorwaarden 
voor nachtwinkels en 
telecomshops
Op voorstel van de N-VA keurde de Rumstse gemeenteraad onlangs een reglement goed om de  
wildgroei van nachtwinkels en telecomshops aan banden te leggen. “We waren de enige gemeente in 
de regio zonder dergelijke regelgeving. Om te vermijden dat onze dorpscentra erdoor overrompeld 
worden, was snel schakelen noodzakelijk”, stelt burgemeester Jurgen Callaerts.

Bij de voorstelling van het bestuursakkoord was al 
aangekondigd dat het gemeentebestuur overlast streng 
zal aanpakken. “Elke gemeente kan haar eigen ‘wetten’ 
uitvaardigen om bepaalde fenomenen te vermijden of  
te bestrijden. Met duidelijke voorwaarden willen we 
toekomstige uitbaters van nachtwinkels en telecomshops 
waarschuwen dat malafide uitbaters hier niets te zoeken 
hebben”, stelt de burgemeester.

Wat wil het zeggen?
Waar je tot voor kort zonder enige voorwaarde eender 
waar een nachtwinkel of telecomshop kon opstarten, zal 
dat van nu af aan dus niet meer kunnen. Een geïnteres-
seerde handelaar die zo’n zaak wil opstarten, zal aan heel 
wat voorwaarden moeten voldoen. Zo zal hij moeten  
aantonen dat hij geen strafblad heeft. Daarnaast legt  
de gemeente ook beperkingen op voor de plaats van 
vestiging. “Een nachtwinkel in de buurt van een school of 
speeltuin zal in de toekomst dus niet meer mogelijk zijn.”

Overgangsmaatregelen
Aangezien onze gemeente al enkele nachtwinkels en  
telecomshops mocht verwelkomen, bevat het reglement 
ook uitzonderingen en overgangsbepalingen. “Het zou 
niet alleen van weinig respect getuigen om bestaande  
handelszaken onmiddellijk de voorgestelde beperkingen 
op te leggen, dat is ook niet wettelijk. Bovendien – en dat 
moet benadrukt worden – is het geenszins de bedoeling 
om alle nachtwinkels en telecomshops te weren. Maar we 
willen vermijden dat louche zaken zich hier zonder meer 
kunnen vestigen”, legt de burgemeester uit.

Reglementering uitbreiden
Jurgen Callaerts stelt ten slotte dat hij in de toekomst nog 
meer van deze reglementen wil uitvaardigen, bijvoorbeeld 
voor massagesalons of shishabars. Ook al hebben we die 
niet (veel), het is beter om tijdig goede voorwaarden te 
stellen. Bovendien merken we dat de stad Antwerpen  
deze reglementering al heeft ingevoerd, waardoor er een 
waterbedeffect ontstaat. “Striktere voorwaarden stellen 
voor dit soort handelszaken is dus zeker niet overdreven”, 
besluit de burgemeester.

Dieter Wijckmans nieuwe voorzitter 
N-VA Rumst
In het voorjaar werd Dieter Wijckmans verkozen als voorzitter van N-VA Rumst.  
Hij volgde Benjamin De Roeck op, die twee jaar aan het roer stond van de lokale  
afdeling. Dieter Wijckmans stond acht jaar geleden mee aan de wieg van de lokale  
afdeling in Rumst en maakte sindsdien onafgebroken deel uit van het bestuur.

“Het is voor mij een eer om deze verjongde dynamische ploeg te mogen leiden en  
de koers van N-VA Rumst verder te mogen uitstippelen. Ik dank Benjamin uitdrukkelijk 
voor zijn inzet de afgelopen jaren.”

  Dieter Wijckmans (rechts) nam de 
voorzittersfakkel over van Benjamin 
De Roeck.
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Meer blauw op straat

Politiezone Rupel krijgt tien 
nieuwe medewerkers
De politieraad van de zone Rupel besliste onlangs om tien nieuwe 
medewerkers in dienst te nemen, waaronder vijf inspecteurs en één 
hoofdinspecteur.

Meer blauw op straat 
De politiezone Rupel versterkt zich met tien nieuwe medewerkers. Negen aanwervingen gebeuren op korte termijn. De tiende  
vacature wordt in de verdere toekomst ingevuld. Het gaat om één hoofdinspecteur, vijf inspecteurs, twee maatschappelijke assistent-
en, een logistieke medewerker en een jurist. Op de gemeenteraad reageerde gemeente- en politieraadslid Bram Van Keer positief: 
“Dit is een eerste stap in de goede richting. Dankzij de personeelsuitbreiding zullen we binnenkort meer blauw op de straat zien.” 
Niettemin wierp Bram Van Keer de vraag op of deze personeelsuitbreiding ook in de toekomst zal volstaan: “Een recente studie van 
de Universiteit Gent stelt de levensvatbaarheid van kleinere politiezones zoals de onze in vraag. Er wordt gesuggereerd dat een fusie 
zich vroeg of laat zal opdringen.”
 
Burgemeester Jurgen Callaerts lichtte toe: “Onze politiezone telt momenteel 626 inwoners per agent. Dat is vergelijkbaar met de  
andere zones uit de provincie. Maar we zijn geen voorloper. Zeker niet in vergelijking met de naburige politiezones. Vooral op  
vlak van interventieploegen is een inhaalbeweging nodig. Dat gaan we nu corrigeren. Met de huidige investering krijgen we meer 
blauw op straat en kunnen we de veiligheid verhogen. Dat moet dan ook het uitgangspunt zijn. Of een fusie daar extra aan kan 
bijdragen, zal onderzocht moeten worden. We zijn in principe geen tegenstander, maar de komende maanden is het niet de eerste 
prioriteit.”

Rumst profiteert van reorganisatie politiezone
Jurgen Callaerts lichtte verder toe dat de zone momenteel een aantal zaken reorganiseert. Op vlak van verkeersveiligheid werd  
bijvoorbeeld afgesproken dat de flitscontroles in de toekomst afgestemd worden op het aantal lopende kilometers per gemeente.  
Daar plukken we als uitgestrekte gemeente de vruchten van. Ook de wijkwerking wordt momenteel geëvalueerd. 

Kruispunt expresweg moet veiliger
De doortrekking van de expresweg gaat ten vroegste van start in 2021. Maar ondertussen wordt het steeds 
drukker en gevaarlijker op het kruispunt met de Eikenstraat en de Pierstraat. Fractievoorzitter Kenneth 
Heylen pleitte op de gemeenteraad van juni voor extra maatregelen.

“Sinds de verkeerslichten in de Pierstraat op oranje knipperlicht 
werden ingesteld, zorgt het onophoudelijke verkeer dat van Aartselaar 
komt voor een zeer slechte doorstroming aan het kruispunt met de 
expresweg. Verkeer dat van de expresweg linksaf naar Reet wil afslaan, 
krijgt amper nog de kans. Daardoor nemen heel wat automobilisten 
risico’s, om zich tussen het aankomende verkeer te voegen”, klonk het 
bij gemeenteraadslid Kenneth Heylen.

Verkeerslichten
Om ongevallen in de toekomst te vermijden, organiseerde het Agent-
schap Wegen en Verkeer (AWV) op vraag van schepen van Mobiliteit 
Geert Antonio verkeerstellingen. “Aan de hand van deze cijfers wordt 
bekeken of er in afwachting van de doortrekking verkeerslichten 
geplaatst moeten worden. Als het AWV op basis van de tellingen geen 
verkeerslichten wil plaatsen, zullen we bekijken of we verderop in de 
Pierstraat zelf niet kunnen ingrijpen”, aldus schepen Geert Antonio.
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Bedankt 
aan onze meer dan 1 miljoen kiezers. 
De N-VA blijft de échte volkspartij.

Bart De Wever
Liesbeth Homans
Kris Van Dijck
Annick De Ridder
Sofie Joosen
Paul Van Miert

Uw N-VA-verkozenen uit de provincie Antwerpen:

Freya Perdaens
Kathleen Krekels
Manuela Van Werde
Tine van der Vloet
Maarten De Veuster
Philippe Muyters


